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Írásbeli kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mekkora nagyságrendű támogatást szánnak a jövő évi költségvetési tervezetben az
agráriumnak?" címmel a Házszabály 91.§-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni László
Csaba pénzügyminiszter úrhoz. A kérdésre írásban várom a választ .

Tisztelt Miniszter úr!

Mint az Országgyűlés Mezőgazdasági Bizottságának tagja, a jövő évi költségvetés
agrárfejlesztésével kapcsolatos Pénzügyminisztériumi álláspontot szeretném megismerni .

Felröppentek ugyanis olyan sajtóhírek, hogy a 2004 . éves költségvetés tervezése kapcsán a
Pénzügyminisztérium az uniós agrártámogatások egy részét az eddigi hazai agrár költségvetési
források kiváltására használná fel .

Ezért tisztelettel és aggódva kérdezem :

Milyen bázis számból indulnak ki a tervezéskor? Eleget kívánnak-e tenni a reálérték tartási
kötelezettségeknek? Hogyan számolnak 25 + 30%-os EU, illetve nemzeti közvetlen
agrártámogatási ígérvénnyel? Érzékelik-e a mezőgazdasággal foglalkozók problémáit, illetve
azt, hogy agrárválság az élelmiszerárakon keresztül veszélyezteti az inflációs előrejelzéseket?

Mekkora nagyságrendű támogatást szánnak a jövő évi költségvetési tervezetben az
agráriumnak?

Várom szíves válaszát .

Budapest, 2003 . szeptember 2 .
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